



## Protokoll fört vid styrelsemöte, Sölvesborgs brukshundsklubb Möte nr 4

**Datum:**2024-06-17

**Tid:** 18.30

**Plats:** Klubbstugan

**Närvarande:** *Ordförande Frida Elofsson*  
*Vice ordförande Johanna Hedlund*  
*Sekreterare Rebecka Nielsen*  
*Kassör Anton Karlström*  
*Ledamot Maria Nordstedt*  
*1:a suppleant Margareta Nilsson*  
*2:a suppleant Marie Kinder Nilsson*

*Frånvarande:*  
*Nellie Hansson*  
*Marita Jönsson*  
*Jenny Hedlund*  
*Gunilla Ståål*

### §1 Mötets öppnande

Ordförande Frida Elofsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### § 2 Val av justeringspersoner att jämte ordförande justera dagens protokoll

Margareta Nilsson valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

### § 3 Röstberättigade

Samtliga röstberättigade

### § 4 Fastställande av dagordning.

Fastställs

### § 5 Föregående mötesprotokoll 2024-05-17 Avklarade: 3.6 2.1

3.1 Anton får i uppdrag att se över bredbandsavtal

3.2 Frida får i uppdrag att tillsätta en grupp som ska se över hallens för och nackdelar som medlemsmötet beslutade

3.5 Maria kollar upp projektansökan till dog parkour och sök banor.

3.6 Rebecka får i uppdrag att begära ut protokoll samt resultat och balansräkning och kriterier och statuter för SM fonden 2018 , samt förteckning över beviljade uttag från sm fonden. Avklarad



2.1 IT ger styrelsen i uppdrag att fundera över hur man vill att hemsidan ska vara utformad. Avklarad

### **§ 6 Inkommande post**

Förfrågan från sbkblekinge.se som vill att styrelsen sammanfattar klubbens funktionärer i de olika grenarna för att kunna uppdatera distriktets hemsida.

### **§ 7 Utskickad post**

Utskick till distriktet angående att styrelsen vill få ut ett protokoll samt ekonomiska rapporter från distriktet.

### **§ 8 Sektorer och förtroendeposter**

Inget behov i nuläget

### **§ 9 Rapporter**

#### **a. Ekonomi**

Anton redogör för ekonomin.

#### **b. Aktivitetssektor**

Grupplydnad 26/6 kl 19.00

#### **c. Anläggningssektor**

4.1 Anläggning får i uppdrag att köpa in en ny trimmer

4.2 Johanna får i uppdrag se över möjligheten med att få hjälp med anläggningen

#### **d. Hundungdom**

Ingen info

#### **e. IT sektorn**

Ingen info

#### **f. Kökssektor**

Ingen info

#### **g. Nose worksektor**

Ett doftprov planerat den 16/6

Nose work fest i höst med cup och föreläsning

Tävling 27/10

#### **i. Rallylydnadssektor**

Tävlingar den 22/9 samt 19/10



Officiella fredagstävlingar i höst fortsättning/avancerad den 4/10 dubbel nybörjarklass den 1/11 och dubbel mästartklass den 21/11

#### **j. Brukssektor**

Klubben har två nya tävlingsledare i bruks  
Fler tävlingar i sök och spår i höst är ansökta

#### **k. RUS**

Planerade MH 14-15 september och 3/11  
Funktionärsutbildning planeras

#### **l. Tävlingssektor**

Ingen info

#### **m. Tjänstehundssektor**

Patrullhunds SM 13-15 september i Olofström

#### **n. Utbildningssektor**

Ingen info

#### **GDPR**

Ingen information

#### **VU-rapporter**

Finns inga rapporter.

#### **§ 13 Övriga frågor**

Nästa styrelsemöte: 20/8 18:30 (Frida fixar fika) samt 30/9 kl 18.30

#### **§ 14 Mötets avslutning**

Frida Elofsson tackar för ett bra styrelsemöte och förklarar mötet avslutat.



## **Justeras**

Ordförande Frida Elofsson

Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justeringsperson Margareta Nilsson